
Meer dan 30 jaar bestuurslid van de IJsvereniging in vogelvlucht. 

 

Het begon allemaal in 1992, Een van de oprichters, erelid en penningmeester Alie de Groot, was erg ziek en is op 7 

januari 1993 overleden. Aangezien ik destijds al vaak op de IJsbaan te vinden was tijdens het schaatsen van de 

kinderen, had Alie mij gevraagd zijn functie als penningmeester over te nemen. Het bestuur bestond toen uit: 

Voorzitter Gerrit de Groot, Secretaris Jan Doedens, Penningmeester Alie de Groot en bestuursleden Sieneke de 

Groot, Lukkina Blaauw, Henk Hut, Jan Veen en Jan de Groot. Na de jaarvergadering heb ik dan ook zitting genomen 

in het bestuur, niet als penningmeester maar eerst als algemeen bestuurslid. 

Seizoen 1993/1994 We hadden een succesvol schaatsjaar met maar liefst 9 schaatsdagen. Op 16 februari ging de 

baan open en op 25 februari ging de baan dicht. Op 19 februari werden er schaatswedstrijden gehouden voor de 

jeugd van tot 13 jaar. Op maandag 20 februari waren er korte baan wedstrijden. Voor de leeftijd van 13 jaar en 

ouder. Op 22 februari waren er de traditionele  afvalronden. Aangezien de dooi er aan zat te komen zijn op 24 

februari de priksleewedstrijden gehouden. Dat er bijna geen schaatsijs was, is door de heren van der Sluis en Rudie 

Suurling voorkomen door met tractoren en watertanks de gehele dag heen en weer te rijden om water op de baan 

te brengen. Ook heeft de IJsbaanvereniging op de jaarmarkt gestaan met de traditionele schiettent. De opbrengst 

hiervan was ongeveer 400 gulden. Een hele ervaring in het eerste jaar. 

Het seizoen 1994/1995 verliep wat rustiger, op vrijdag ging de baan open en zondag regende het alweer, maar toch 

2 schaatsdagen. Het bestuur bestond uit voorzitter Gerrit de groot, secretaris Jan de Groot, Penningmeester Lukkina 

Blauw en bestuursleden Sieneke de Groot, Henk Hut, Jan Veen en Harry Visker. Op 5 mei heeft de vereniging 

meegedaan aan de optocht met een paard en arreslee gemaakt door Henk de Groot, bekleed door Anno Blaauw en 

Moniek de Groot die het paard begeleide. Met de door de SAWW georganiseerde markt stonden wij weer met de 

beroemde schiettent, de opbrengst was iets meer dan 400 gulden. 

Seizoen 1995/1996 bestond uit veel verandering, Sieneke de groot, Lukkina Blaauw en Henk Hut hadden te kennen 

gegeven te willen stoppen als bestuurslid. Het schaatsseizoen begon op 31 december en duurde tot 11 februari. Er 

werden verschillende wedstrijden georganiseerd. Op 4 januari korte baan wedstrijden jeugd, op 5 januari zouden 

er voor de senioren wedstrijden zijn maar geen deelnemers, wel hebben we priksleewedstrijden gehouden. In de 

zomer is de schiettent weer opgebouwd en hebben we van staatsbosbeheer toestemming gekregen een klein 

schuurtje te plaatsen. Al met al een mooie winter met een elfstedentocht en een Oldambtrit, die ik ook heb 

geschaatst met ijspegels aan de snor. 

Seizoen 1996/1997 Het bestuur bestond uit voorzitter Gerrit de groot, secretaris Jan de groot, penningmeester 

Harry Visker, bestuursleden Jan Veen, Kootje Muller en Gerrit Wever. Voor het eerst in 15 jaar konden we voor de 

kerst open en wel op 24 december om op natuurijs te schaatsen. Op maandag 13 januari viel de dooi in. Voor het 

eerst hebben we treksleewedstrijden georganiseerd voor alle leeftijden wat erg in trek was. Tevens zijn er nog 

priksleewedstrijden georganiseerd wat erg gezellig was. OP vrijdag 4 april heeft de ijsvereniging met het jaarlijkse 

klaverjastoernooi de 1e prijs gewonnen, georganiseerd door de buurtvereniging parklaan Scheemda.. 

Seizoen 1997/1998/1999/2000 Weinig schaatsijs, geen bestuursverandering en alleen het schuurtje geplaatst. 

Seizoen 2000/2001 verloopt nogal met ups en downs. In februari van 2000 waren het water en de elektriciteit plots 

verdwenen.  Men had namelijk de oude peuterspeelzaal afgebroken en de kantine van de ijsbaan kreeg water en 

elektriciteit van de peuterspeelzaal. Na menig telefoontje en een inspraakavond met de gemeente hebben er voor 

gezorgd, dat we dan in november toch ons water en elektrisch weer kregen, echter nu van de toenmalige 

Jeugdsoos. Op 24 december is de baan geopend en op 27 december was het gebeurd met de pret. Tevens liet de 

verlichting on in de steek, 3 van de 4 lampen kapot. Op 17 januari ging de baan voor de 2e keer open tot 21 januari, 

te kort voor wedstrijden. Het bestuur had de nodige verandering, voorzitter Gerrit Wever, 

secretaris/penningmeester Harry Visker en bestuursleden Kootje Muller, Sebo Hillenga en Martin Jager. Zaterdag 

7 april waren we erop gewezen dat er ingebroken was, een luik open gebroken, raam ingegooid en raamventilator 

gesneuveld. Verder zijn er 34 marsen, 28 minizakjes chips en 4 medailles buutgemaakt. 



Seizoen 2001/2002 Na de brand in Volendam is onze kantine door de brandweer geïnspecteerd en als zodanig 

afgekeurd qua brandgevaar, geen nooddeur enz. Nieuwbouw zat er financieel niet in. Noodoplossing samenwerking 

met de Jeugdsoos wat succesvol verliep. We zijn maar 1 dag open geweest en wel op 22 december. 

Seizoen 2002/2003 De ijsbaan is 3 keer open geweest, van 11 t/m 15 december waarbij het CBS Het Baken 

schaatswedstrijden heeft georganiseerd. Van 21 december voor de 2e keer, maar het duurde maar een dag. De 3e 

periode was van 10 t/m 12 januari. Er werd een zitmaaier aangeschaft en samen met de duivenvereniging, die 

naarstig op zoek was naar een nieuwe locatie is er een nieuw gebouw neergezet van 12 x 6 meter. Ons oude gebouw 

was maar 9 bij 3 meter dus een hele verbetering daar er ook gelijk 2 toiletten in zijn gebouwd. Het bestuur had de 

nodige verandering. Voorzitter Beiko Buiter, secretaris/penningmeester Harry Visker en leden Kootje Muller en 

terug van weggeweest Jan de Groot. 

Seizoen 2003/2004 Het nieuwe gebouw is volledig afgewerkt, echter alvorens een officiële opening te houden werd 

er op zondagmorgen 20 december ingebroken en een hoop bekers enz. vernield, tevens een brandblusser 

leeggespoten en flessen schoonmaakmiddel leeggegooid, het urinoir er afgetrapt en beeldjes vernield. Tot slot ook 

beide wasbakjes aan gort geslagen en wc brillen afgebroken om de zaak af te maken. Ook zijn er 3 jongeren gezien 

in de morgen en afdrukken gevonden, alles niet genoeg om deze beesten te pakken. Gelukkig zijn we goed 

verzekerd, maar de emotionele waarde van een kapot gegooide tegel van 25 jaar duivenvereniging komt niet weer 

terug. Voor het schaatsseizoen zijn we met 9 kinderen en 3 begeleiders naar Kardinge geweest. 

Seizoen 2004/2005 Helaas weer geen schaatsijs, dus met een aantal kinderen en begeleiders naar Kardinge. Wel 

een brief van de gemeente, de zeecontainer die er inmiddels 5 jaar staat zou illegaal zijn. Dus bouwvergunning à 

€350,90, gelukkig hebben we dit bedrag van de gemeente ook weer teruggekregen. 

Seizoen 2005/2006 Schaatsen op de groenste ijsvloer ooit, door het warme najaar bleef het gras groeien en stak 

boven het ijs uit. Op 28, 29 en 30 januari zijn we open geweest en na een middagje schaatsen was al het gras 

verdwenen. De duivenvereniging had niet genoeg leden meer om volwaardig te vliegen en werd opgeheven, het 

gebouw werd geschonken aan de ijsvereniging. De supporters vereniging van de duivenvereniging is door de 

ijsvereniging overgenomen zodat deze inkomsten voor de ijsbaan zijn. In de week van 14-21 oktober heeft een 

vandaal ons pompbakje gemolesteerd en het pompje van nog geen 100 euro meegenomen. Ook weer zo’n geweldig 

iemand. 

Seizoen 2006/2007 Geen schaatsijs, wel bestuurswijziging voorzitter Jan de Groot, secretaris/penningmeester. 

Harry Visker bestuursleden Kootje Muller, Johnny Rob en Wiep Kok. 

Seizoen 2007/2008 Op 8 juli 2008 bestonden we 25 jaar, deze dag viel op een zondag, vandaar dat we dit hebben 

gevierd op 16 augustus. Om 14.00 begon het officiële gedeelte met kop koffie en cake. Behalve het huidige bestuur 

en enkele leden waren enkele oud bestuursleden aanwezig, t.w. dhr. E. Staal, mevr. A.A. Bosker-Ten Have en dhr. M. 

Koster. Als vertegenwoordiger van de gemeente Scheemda was de dhr. B Zwiers aanwezig om de nieuw 

aangebrachte naam op ons club gebouw “IJSVERENIGING DE BOSBAAN” te onthullen. Van de oud bestuursleden 

hebben we een prachtige herdenking in de vorm van ingelijste foto’s van de oprichting van de vereniging ontvangen. 

Tevens verasten ze ons met een envelop met inhoud. Dhr. B. Zwiers mocht namens de gemeente een envelop met 

inhoud overhandigen. We zijn de oud bestuursleden en de gemeente dan ook zeer dankbaar voor de ontvangen 

cadeaus. Tijdens deze receptie verraste dhr. M. Koster ons met een aantal dia’s gemaakt tijdens de aanleg van de 

ijsbaan. Vele bekende gezichten werden er gezien tijdens deze voorstelling. Door het enthousiasme tijdens deze 

voorstelling liep het vervolg van de dag zeker een half uur uit. Om 15.00 begonnen voor de kinderen de oud 

Hollandse spelletjes. Tijdens deze spellen werden de kinderen getrakteerd op ranja en chips. Als aandenken kregen 

ze een oorkonde en een aardigheid. Weer geen schaatsijs, dus op 25 februari naar Winterland Weddebergen, wat 

werd afgesloten met patat en frikandel. 

Seizoen 2008/2009 Wat is er mooier dan dat je het 25e bestaansjaar begint met een groot aantal dagen schaatsijs 

precies in de kerstvakantie. Het leden aantal is dan ook weer behoorlijk toegenomen. Het seizoen kon mooi worden 



afgesloten met een heel grote verrassing, de Noorderrondrit van 

Radio Noord was bij ons te gast op 21 februari met het HHH-spel. Op 

30 december was het zover, er kon groen licht worden gegeven om de 

ijsbaan voor een ieder te openen. Wel was het jammer dat er op 29 

december al enige kinderen aan het schaatsen waren, het ijs was nog 

niet sterk genoeg dat er grotere groepen op konden staan en dan kan 

het alleen maar de pret bederven voor andere kinderen als er wel 

wakken ontstaan. 2 januari was even een rustdag, een natte 

bedoening, maar 3 januari kwam de vorst weer terug en kon er tot en 

met 11 januari volop worden geschaatst. Woensdag 7 januari hebben 

we van de ijsbaanvereniging wedstrijden georganiseerd voor de 

kinderen. Aan deze middag hebben 30 kinderen tegen elkaar geschaatst. Alle kinderen werden getrakteerd op ranja. 

Ook dit seizoen zijn er weer 3 viswedstrijden en 5 kaart- en sjoelavonden georganiseerd. Hier werden weer 

Overheerlijke vleesprijzen als prijzen gegeven. Gemiddeld waren er 20 vissers, 16 kaarters en 8 sjoelers.  

De Noorderrondrit. 
Op 5 februari ging de telefoon bij ons bestuurslid Wieb Kok en tot onze 

verrassing bleek dit Jaap Alkema van Radio Noord te zijn. Ze wilden het 

HHH spel bij ons in de kantine spelen en uitzenden op zaterdag 21 

februari. Dat hier nog een en ander voor geregeld moest worden mag 

wel duidelijk zijn. Jaap kwam eerst een keer langs om de zaak door te 

spreken. Er moest een 2e team worden uitgenodigd om tegen te strijden. 

Aangezien we van de ijsvereniging een kaartclub van de supportersclub 

hebben welke voorheen tot de duivenvereniging behoorde, was al snel 

een keus gemaakt de kaartclub “Overgeven” als strijdmakkers te 

benaderen. Gelukkig zeiden ze direct Ja en kon op 21 februari de strijd 

losbarsten. De presentatie was in handen van Derk Bosscher en Marcel Nieuwenweg. Het spel werd gespeeld voor 

de ijsbaan door Meind Vlieg als de man met Hazzens, Robert Tholema als de Handige en Ria de Groot als de Half 

Malle. Voor de kaartclub overgeven Marines Van  Zonneveld als de man 

met Hazzens, Kootje Muller als de Handige en Edo Staal als de Half Malle. 

Het spel werd gewonnen door de Kaartclub Overgeven met 1 punt 

verschil. Diverse interviews werden gehouden met onder andere Ali 

Bakker met de Duif, Ina Kruize van Ina’s Honden uitlaatcentrum, Jos 

Dieterman van Kraanbedrijf Dieterman, dhr Poppema van Landgoed 

Westerlee, Harry Visker van de IJsvereniging, Gerda Jager van de 

Bloemenstee en tot slot Wieb kok als kranten bezorger. Als afsluiting 

werden de gehaktballen getest die dit keer als verrassing waren voorzien 

van een kwartelei. De waardering hiervan werd een week later bekend gemaakt en het werd een 7 (bijna een 7½). 

De muzikale omlijsting werd verzorgd door Wia Buze.  

Seizoen 2009/2010 Op 20 december was het bijna zover om de baan schaatsrijp te maken. ’s Morgens begonnen 

om de baan enigszins sneeuwvrij te krijgen, want het had behoorlijk gesneeuwd. Na een uurtje vegen was de baan 

voor een kwart schoon, het viel niet mee want het water kwam aan de zijkant en in het midden naar boven. 

Echter direct na de middag kwam er zoveel sneeuw dat er in korte tijd wel 10 cm bij gekomen was. Einde verhaal 

dus. Aangezien de baan hierna in zeer slecht conditie verkeerde, pas op 2 januari weer een poging gedaan. Het 

bleek dat de baan aan de Esdoornlaan zijde redelijk begaanbaar was. Dit stuk redelijk schoon gekregen. Op 5 

januari hebben een paar dames, onder leiding van Gerda Pals, de stoute schoenen (laarzen) aangetrokken en een 

groot deel van de baan getracht schoon te krijgen. Het bleek een natte bedoening, maar het had wel resultaat en 

op 9 januari kon de baan geopend worden. Er kon nog niet overal geschaatst worden, maar er werd geschaatst. 

Op 10 januari weer een pak sneeuw, met 15 vrijwilligers hebben we de baan redelijk schoon gekregen. Deze 

schoonmaakwerkzaamheden hebben we nog een paar keer herhaald gedurende het ijsseizoen. Op 2 februari 

bleek het schaatsplezier even ten einde, regen en dooi, maar dit was van korte duur. De vorst kwam terug en op 8 

februari werd er weer volop geschaatst. Op 13 januari hadden we schaatswedstrijden korte baan. Dit omdat de 



rest van de baan niet geschikt was om een rondje te maken. Na de wedstrijden werd iets nieuws bedacht, om 

priksleewedstrijden te houden op de schaats. Dit wordt veelal met paard en slee gedaan, maar het leek ons leuk 

dit gewoon op de schaats te doen. Bert Pals vond zich bereid om de attributen te maken en op 10 februari was 

het zover om de wedstrijden in de praktijk te brengen. Dat de spelregels niet voor iedereen gesneden koek was 

mag wel duidelijk zijn. Die zijn ook ter plaatse bedacht. De bedoeling is dat er al schaatsend met de prikstok door 

de ring gestoken werd, welke tussen een paar houten vingers wordt vastgehouden, al schaatsend naar het 

startpunt wordt gebracht. Als de ring op de grond viel had men sowieso verloren behalve als de tegenstander ook 

de ring liet vallen, dan was de snelste over de streep de winnaar. Er werd door 12 jongens en 22 meisjes om de 12 

medailles gestreden. Op 14 januari gaf de OBS FT. Venema te kennen de baan te willen gebruiken voor een 

Oldambtrit. Tijdens deze schaatsklassieker moesten er allerlei obstakels worden overwonnen, zoals klunen, 

klimmen, priksleeën, klauteren en natuurlijk schaatsen. Net als in een echte Oldambtrit moesten ze afstempelen. 

Een erg leuk tafereel. Uiteraard waren er verscheidene ouders aanwezig om de kinderen aan te moedigen. Alle 

kinderen werden getrakteerd op ranja en chips. Op 11 februari was het de beurt voor het CBS. Ook hier werden 

vele wedstrijden georganiseerd, waar ook de priksleeën niet konden ontbreken. Uiteraard waren hier ook 

verscheidene ouders aanwezig om de kinderen aan te moedigen. Alle kinderen werden getrakteerd op ranja en 

chips of snoep. Een gedenkwaardig jaar, want onze baanveger heeft nog nooit zoveel uren gemaakt als dit jaar. 

Door de vele sneeuw werden er regelmatig overuren 

gemaakt. 

Seizoen 2010/2011 De zomer 2011 was de start al even 

fantastisch, als eerste een succesvol straten volleybal 

toernooi in samenwerking met de NGVW . Ten tweede 

doordat Westerlee als 1 van de 14 leukste dorpen uit de 

bus kwam en wij als ijsvereniging de leukste klus voor 

ons dorp 

hadden 

opgegeven. Er 

moest nog wel 

één en ander 

worden 

georganiseerd. Als eerste moesten er materialen worden gekocht, 

tijdens het uitmeten en brainstormen hoe de vlonder er wel uit moest 

zien, werd deze steeds een beetje mooier en groter wat tot een 

fantastisch resultaat heeft geleid. Op 2 december was het voor de 

tweede keer dit jaar zover, dat er geschaatst kon worden, erg vroeg voor de tijd van het jaar. Het duurde echter 

maar 3 dagen. Even pauze, de regen en de sneeuw bedorven de ijspret. 17 december was de ijspret terug en nu 

voor een hele periode toto en met 2 januari. 5 januari nog even kort open geweest op woensdagmiddag, maar het 

was van korte duur. Het ijsseizoen was voorbij. Tijdens het schaatsseizoen legde onze voorzitter zijn functie neer, 

zodat we een vacature erbij hebben, wel hebben we er een nieuw bestuurslid bij. Het bestuur ziet er nu als volgt 

uit: Voorzitter … Secretaris/penningmeester Harry Visker, bestuursleden Kootje Muller, Johnny Rob, Wiep Kok en 

Harrie Bakker. 

Seizoen 2011/2012 We hadden er niet meer op 

gerekend, maar eind januari 2012 begon het toch nog 

te vriezen en wel met meer dan 10°C onder nul. 3 

Dagen later op 1 februari was het zover, dat er 

geschaatst kon worden. De ijspret duurde zelfs 12 

dagen. We hebben nog niet vaak zo mooi schaatsijs 

gehad. Doordat er geen sneeuw op de jonge ijsvloer 

viel hadden we een prachtige zwarte schaatsvlakte. De 

eerste 3 dagen werden we overstelpt met nieuwe 

leden, ze kwamen overal vandaan, Scheemda, 

Heiligerlee en Winschoten. Dit omdat de ijsbanen in 



onze buurtdorpen nog niet open waren en wij een prachtige kindvriendelijke baan hebben. Op 1 februari is de baan 

geopend en kon er geoefend worden voor de korte baan wedstrijden welke op 4 februari plaatsvonden. Zie hier de 

prijswinnaars. In de week van 6 t/m 10 februari hebben we voor eerst in ons schaatsbestaan een avondschaats 

vierdaagse georganiseerd. Er hebben maar liefst 75 personen aan mee gedaan, zowel jongens als meisjes, papa’s 

en mamma’s en opa’s en oma’s. Iedereen kreeg een mooie herinnering. Op 11 februari hebben we afvalraces 

georganiseerd, bij deze race gaat iedere deelnemer rondes maken, op het moment dat het fluitje gaat is degene die 

het laatst over de lijn komt de afvaller en dient de baan te verlaten. Op 12 februari hebben we 2 wedstrijden 

georganiseerd en wel ringsteken op de schaats en prikslee wedstrijden. Bij het ringsteken moet er een ring van de 

houder geprikt te worden en hierna ingeleverd te worden bij de start. Op 7 juli 1012 is er net als afgelopen jaar weer 

een stratenvolleybalwedstrijd georganiseerd door een stel enthousiaste volleyballers in samenwerking met de 

NGVW en de IJsvereniging. Er hebben 11 teams aan meegedaan, wat 5 team meer waren als afgelopen jaar. De 

weergoden ons deze dag goed gestemd. Wat alles met elkaar tot een succesvolle dag genoemd mag worden. We 

hebben sinds jaren weer een volwaardig bestuur, we hebben tijdens de jaarvergadering afscheid genomen van Jan 

de Groot en Johnny Rob. Het bestuur ziet er nu als volgt uit: Voorzitter Ton van de Klashorst, Penningmeester Harry 

Visker, secretaris Gerard Demandt, Bestuursleden Kootje Muller, Wiep Kok, Harrie Bakker en Gerda Pals. 

Seizoen 2012/2013 Op 7 juli 2012 was weer het traditionele straatvolleybal toernooi op de ijsbaan. Deze werd 
georganiseerd door de volleybalvereniging in samenwerking met de ijsbaanvereniging. Onder een warm zonnetje 
werd door vele teams gespeeld om de eerste plaats. De volleybalvereniging had het grasveld van de ijsbaan in 
drie velden verdeeld waar in drie poules sportief werd gestreden. Het winnend team was “DE BIKKERS” Voor de 
kleinsten was er een springkussen. Eind juli en begin augustus is, zoals vorig jaar beloofd, de nieuwe verlichting 
aangebracht op de bestaande mast in het midden van de baan. De rolsteiger konden we lenen van een klus- en 
timmerbedrijf uit Westerlee. op woendagmiddag 16 januari, was het zover. Het ijs was dik genoeg om op de 
ijsbaan te kunnen openen. Van 16 januari tot en met 26 januari waren we open. Helaas kon het priksleeën op 27 
januari niet doorgaan vanwege de invallende dooi met regen maar we hebben meer aktiviteiten gedaan. Vanaf 
het begin tot het eind is het gezellig druk geweest. 
Zoals tijdens de week van de schaatsvierdaagse. Deze begon op maandag 21 januari en duurde tot vrijdag 25 
januari (inclusief inhaalavond).  Een hevige sneeuwval teisterde onder andere onze provincie en dus ook in 
Westerlee. Door de inzet van onze vrijwilligers bleef de baan aardig schoon en konden we starten met de 
vierdaagse. Ook waren er genoeg vrijwilligers die de kou en sneeuw trotseerden op de stempelpost. Maar ook de 
vele deelnemers trotseerden de kou en sneeuw en elke deelnemer heeft de vierdaagse uitgereden. Ook de beide 
scholen zijn een middag geweest. Er werd onder andere een elfstedentocht gereden of de kinderen konden in de 
binnenbaan schaatsen. Op woensdag 23 januari werd de traditionele afvalrace gehouden. Er deden ongeveer 20 
deelnemers mee van alle leeftijden. Het komt neer op sluw en doordacht  te schaatsen. Snelheid is niet altijd de 
beste tactiek. Op zaterdag 26 januari waren we live te horen tijdens een uitzending van Dollard Radio. Het was 
een gezellige opname en een goede promotie voor onze ijsbaanvereniging. ’s Middags waren de 
clubkampioenschappen. In diverse leeftijdscategorieën werden de baanwedstrijden gereden. Helaas werd ook 
ons IJsbaangebouw beklad met rascistische tekens. Net als bij het Boshoes zijn enkele hakenkruizen en ss tekens 
aangebracht. We hebben hiervan aangifte bij de politie gedaan. 
 
Seizoen 2013/2014 Op 7 september. 2013 was weer het tradionele straatvolleybal toernooi op de ijsbaan. Deze 
werd georganiseerd door de volleybalvereniging in samenwerking met de ijsbaanvereniging. De eerder geplande 
dag kon vanwege de weersomstandigheden niet doorgaan. Het veld bleek onbespeelbaar te zijn. Maar tijdens de 
tweede poging kon onder een warm zonnetje door vele teams gespeeld worden om de eerste plaats. De 
volleybalvereniging had het grasveld van de ijsbaan in twee velden verdeeld waar in de poules sportief werd 
gestreden. Het winnend team was de Smachingpumkins. Na de prijsuitreiking bleef het nog lang gezellig. 
Voor de kleinsten was er een leuk springkussen. Koning winter liet ons in de steek, zodat we op 23 maart met 50 
leden naar Kardinge zijn geweest waar zowel de ijshockey als de 400 meter baan was te gebruiken. Op 6 juli 2013 
hebben wij ons 30 jarig jubileum gevierd. Er werden o.a spellen gedaan voor jong en oud en voor de kinderen was 
er gratis ranja. ’s Ochtends werd er een schaatsclinic gegeven door Björn Pals en Karsten Veen, de schaatstoppers 
uit Westerlee. Zij trainen in Groningen. De opkomst kan beter, maar de cliniq is zeker voor herhaling vatbaar. ’s 
Middags waren er allerlei leuke spellen te doen op het veld, zoals voetballen in een voetbalkussen of klimmen in 
een opblaasbare toren. Ook waren er springkussens. Bij het spijkerslaan bleek dat ook de volwassenen de juiste 
slag kunnen slaan. Het bestuur heeft één van zijn leden voorgedragen voor de sportverkiezing, sportman van 
Oldambt 2013. Björn Pals bleek ook nog eens één van de genomineerden te zijn.  



Op 24 april j.l heeft de verkiezing plaatsgevonden in de sporthal de Rietkraag te Oostwold. 
 
Seizoen 2014/2015 De winter van het seizoen 2014 – 2015 was voor het tweede achtereenvolgend jaar voor de 
ijsbaanvereniging zeer slecht te noemen. Koning Winter heeft ons weer in de steek gelaten. We hebben maar een 
zeer korte periode vorst gehad, waarin de temperatuur  maar zeer gering onder het vriespunt kwam. Vanwege de 
drukke agenda van Kardinge, onder andere door de gebruikers van het tijdelijk gesloten Thialf in Heereveen, zijn 
wij niet naar de kunstijsbaan geweest.  
Hiervoor zal in de plaats een spellenmiddag georganiseerd worden. Het gebruik van een opblaasbare klim klauter 
en springkussen is voor onze leden een naar onze mening een passend alternatief geboden. 
Deze spellenmiddag wordt gehouden op 20 juni 2015, tegelijkertijd met het 
straatvolleybaltoernooi vanaf 13.00 uur op het terrein van de 
ijsbaanvereniging “De Bosbaan” aan de Lageweg. Dit seizoen hebben we een 
nieuwe vloer gelegd met een mooi resultaat.  
 
Seizoen 2015/2016 Het seizoen begon dit jaar erg wisselvallig, dan weer 
zeer warme dagen in januari en dan weer vorst, sneeuw, regen en zon. Zie 
de temperatuurgrafiek van januari. 
De 16e begon de vorst in te zetten en de voorspelling was nog meer vorst, 
alleen lag er ondertussen een laag sneeuw op de ijsbaan wat niet bevorderlijk is voor de ijsgroei. Gelukkig hebben 
we Jan Steentjes bereid gevonden een 20 m3 water over de baan te laten lopen zodat de sneeuw verdween en er 
toch een mooie ijslaag kon ontstaan. 
Op donderdagmiddag 3 uur was het zover dat het ijs sterk genoeg was om mij als zwaargewicht te kunnen 
dragen. Gerda Pals en ik hebben de ijsbaan geopend , maar het kwam langzaam op gang, daar we niet de scholen 
vooraf konden inlichten dat de baan ook daadwerkelijk open ging. Door wat muzikale klanken over de baan te 
verspreidden en wat info op snoetjebouk, kwamen toch al vrij snel enkele kinderen kijken al of niet met de 
schaatsen onder de arm. Tegen de avond begon het lekker druk te worden, wat nog tot zeker 9 uur ’s avonds 
duurde. Op Vrijdagmiddag 20 januari zijn we al om half 1 open gegaan en al vrij snel kwamen de kinderen onder 
begeleiding van hun ouders op de baan. Om half 4 werd het behoorlijk druk wat tot de avond duurde. Wel 
kwamen er op een aantal plaatsen scheuren in het ijs, die door rood/wit lint werden afgezet, maar dat mocht de 
pret niet drukken. Tegen half 9 begon het te regenen en moesten we noodgedwongen de baan vroegtijdig sluiten. 
Ook de voorgenomen e.v.t. wedstrijden voor de zaterdag konden we wel vergeten, want de temperatuur ging 
weer drastisch omhoog. Na afloop werd er nog even getoost op een succesvolle schaatsdag. Ook stonden we dit 
jaar weer op de kerstmarkt om worst, wafels en het Westerlees slootwater te verkopen, wat ook weer voor leuke 
plaatjes zorgde dankzij Marcel Lameier.    
 
Seizoen 2016/2017 Op 18 januari konden we de baan openen om te schaatsen wat duurde tot 23 januari, te kort 

om wedstrijden te organiseren. Op 16 december stonden 

we dit jaar weer op de kerstmarkt 

om worst, wafels en het Westerlees 

slootwater te verkopen. Het 

bestuur bestond net als vorig jaar 

uit Voorzitter Ton van de Klashorst, 

Penningmeester Harry Visker, 

secretaris Gerard Demandt, 

Bestuursleden Kootje Muller, Chris 

Brouwer en Gerda Pals. 

Seizoen 2017/2018 Er kon 
geschaatst worden van 28 februari t/m 4 maart. Hier werd dan ook gretig gebruik van gemaakt, mede doordat het 
krokusvakantie was en de kinderen van ’s morgens tot ’s avonds konden schaatsen. Op 3 maart hebben we schaats- 
en priksleewedstrijden georganiseerd. Aangezien het ijs aan de Nieuwbouwzijde van mindere kwaliteit was, hebben 
we de wedstrijden aan het verenigingsgebouwzijde gehouden met als moeilijkheid aan het eind om te keren i.p.v. 
een rondje te schaatsen. Van de afgelopen jaar ontvangen schaatshulpen werd veelvuldig gebruik gemaakt, helaas 
is er reeds 1 schaatshulp gesneuveld doordat een paar jongeren erop gingen zitten, wat zeker de bedoeling niet is. 



Het bestuur is door aftredende en nieuwe leden gewijzigd, Voorzitter Ton van de Klashorst, Penningmeester Harry 
Visker, secretaris Gerard Demandt, Bestuursleden Kootje Muller, Martin Hahn en Martijn Poort. 
 
Seizoen 2018/2019 Op 25 januari gingen we bijna open, maar tijdens het sneeuwvrij maken ging de machine door 

het ijs en ontstond er zo’n gat dat we hebben moeten besluiten de baan dicht te houden. Tevens was het een dag 

later al weer gebeurd met de vorst, dus geen ijspret. Deze zomer hebben we de container vervangen om ons 

materiaal in op te bergen. Op 14 april was er een voorjaarsmarkt waar wij ons hebben gepresenteerd met worst 

en slootwater. Het bestuur is uitgebreid met Jacob Grave als bestuurslid, zodat we nu een voltallig 7 koppig 

bestuur hebben. 

Seizoen 2019/2020  Het afgelopen jaar hebben we geen ijs gehad om de baan te openen. Wij hopen dat dit 

komende winter anders zal gaan verlopen. De IJsbaan ligt er onderhoud technisch zeer goed bij alsmede de 

gebouwen. Door alle corona perikelen werden in maart onze kaart avonden per direct beëindigd. Toen per 1 juli 

de regels iets werden versoepeld hebben we de kantine ingedeeld in corona steil op 1,5 meter afstand van elkaar 

zodat de viswedstrijden weer doorgang konden vinden.  

Seizoen 2020/2021 Op vrijdag 12 februari was het ijs volgens onze ijsmeesters dik genoeg om open te kunnen. Ook 
zaterdag 13 en zondag 14 februari waren we open. Weliswaar met de nodige 
opgelegde aanpassingen in verband met corona. Onze leden hebben kunnen 
genieten van heerlijk schaatsen onder ideale zonnige weersomstandigheden. 
De ijskwaliteit was goed, vlak en glad. Wij zijn blij met de grote opkomst op 
“De Bosbaan” en een speciaal welkom aan onze nieuwe leden. Veel jonge 
Westerleeërs stonden voor het  eerst op de ijzers. Dankzij de schaatshulpen 
hebben ook zij kunnen genieten van het schaatsplezier. Van de Rabobank 
hebben we met de Rabo clubsupport 485,21 euro ontvangen. We bedanken 
onze leden dan ook dat ze op ons hebben gestemd hebben. We zijn tijdens 
dit coronajaar begonnen met het verzoek aan de leden om de contributie via de bank over te maken. Het bestuur  
kijkt weer terug op een mooi schaatsjaar.  

Seizoen 2021/2022 Geen schaatsijs, er kan van 5 t/m 27 september weer gestemd worden op de Rabo Clubsupport, 
iets wat 532,43 euro heeft opgebracht, een mooie gift, die we goed konden gebruiken. 

Seizoen 2022/2023 Doordat het in november niet regende lag er geen druppel water op de baan, Op 5 december 
ging het vriezen, echter waren de voorspellingen dusdanig dat het een paar dagen later weer dooi was. De 
werkelijkheid bleek anders, de vorst zette door. We hebben aan een collega ijsbaan in Heiligerlee gevraagd of de 
kinderen uit Westerlee daar tegen een kleine vergoeding op kosten van de ijsbaanvereniging Westerlee konden 
schaatsen. Er hebben 14 geregistreerde gezinnen geschaatst. Waarschijnlijk waren het er meer, alleen hebben die 
zich niet geregistreerd in de kantine van Heiligerlee. We zijn het bestuur van Heiligerlee dan ook zeer erkentelijk 
voor deze mogelijkheid. Door deze omstandigheden hebben 2 bestuursleden t.w. Martin Hahn en Martijn Poort 
bedankt als bestuurslid, zodat er weer 2 vacatures zijn. 1 vacature is opgevuld door Roy Suurling. 

Seizoen 2023/2024 Met ingang van dit seizoen heb ook ik mijn taak als penningmeester neergelegd, want ik ben 
van mening dat het tijd wordt voor jonge bestuursleden. Ik, Harry Visker ben 69 jaar en 
ben meer dan 30 jaar actief geweest binnen de ijsbaanvereniging, waarvan 28 jaar als 
penningmeester, mijn kleinkinderen wonen in de buurtdorpen en bij schaatsijs schaatsen 
ze daar ook. Tevens is het kaarten en sjoelen ook gestopt omdat de gemiddelde leeftijd 
van deze supportersclub dusdanig hoog is, dat ze het niet meer vertrouwd vinden zo laat 
nog met de auto of lopend bij de straat te zijn. Wel heb ik de vereniging nog van een mooi 
afscheidscadeau voorzien door deel te nemen aan de Rabo Clubsupport, waarvan de 
opbrengst 510,27 euro bedroeg. Van de vissers nog een heerlijke vleesschaal  gekregen. 
Alle leden bedankt. Verder wens ik het huidig bestuur veel succes en vele schaatsdagen 
toe in de toekomst.  

Harry Visker 

 


